

Stimmrechtsmitteilung

elumeo SE: Veröffentlichung gemäß § 26 Abs. 1 WpHG mit dem Ziel der europaweiten Verbreitung

Die FPM Funds SICAV Luxembourg, Luxemburg, Luxemburg hat uns gemäß § 21 Abs. 1 WpHG am 06.07.2015 mitgeteilt, dass ihr Stimmrechtsanteil an der elumeo SE, Berlin, Deutschland am 06.07.2015 die Schwelle von 3% und 5% der Stimmrechte überschritten hat und an diesem Tag 7,93% (das entspricht 436000 Stimmrechten) betragen hat.

Voting Rights Announcement

elumeo SE: Release according to Article 26, Section 1 of the WpHG [the German Securities Trading Act] with the objective of Europe-wide distribution

On July 06, 2015, FPM Funds SICAV Luxembourg, Luxemburg, Luxemburg has informed us according to Article 21, Section 1 of the WpHG that via shares its Voting Rights on elumeo SE, Berlin, Germany, have exceeded the 3% and 5% threshold of the Voting Rights on July 06, 2015 and on that day amounted to 7.93% (this corresponds to 436000 Voting Rights).